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TAPK HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLLI KOKKUVÕTE 

 

Koosolek toimus TAPK kab.237                                             08.11.2023 nr 7 

                           

Koosolek algas kell 17:30 ja lõppes kell 19:40. 

Koosoleku juhataja: N. Massalõgin 

Protokollija: M. Zinakov 

Koosolekust võttis osa: N. Massalõgin, M.Zinakov, L.Kaplinski,  J. Frunze, A. 

Borin, N. Panova, M. Lauriku, V. Tubin, I. Berlin, S. Troitskii, O.Krõlova, G. 

Farhutdinova 

Kutsutud: A. Braziulene,  

 

 Päevakord:  

1. Tutvumisring (uute liikmetega tutvumine) 

2. Esimehe, aseesimehe ja sekretäri valimine 

3. Tööplaani koostamine 

4. Söökla probleemid validaatoriga 

5. Hoolekogu kooli ühise emaili kasutusele võtmine 

6. Kohapeal algatatud teemad 

 

1. Tutvumisring (uute liikmetega tutvumine) 

Kõik koosolekust osavõtjad lühidalt tutvustasid ennast. 

2. Esimehe, aseesimehe ja sekretäri valimine 

Kuulati: N. Massalõgin rääkis hoolekogu liikmetele, et esitab oma kandidatuuri 

esimehe kohale. Teisi kandidatuure keegi esitanud ei ole. L. Kaplinski väljendas 

omapoolset toetust N. Massalõgini kandidatuuri osas. 

Otsustati: Toimus hääletus ja ükshäälselt kinnitati N. Massalõgina kandidatuur 

esimehe kohala. 

Kuulati: N. Massalõgin pakkus aseesimehe kohale V. Tubin’it. 

Otsustati: Ükshäälselt oli kinnitatud V. Tubin aseesimehe kohale. 
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Kuulati: N. Massalõgin küsis, kas M. Zinakov oleks nõus olla hoolekogu 

koosolekute sekretär. M. Zinakov on nõus. Keegi teine ei tulnud välja oma 

kandidatuuriga. 

Otsustati: Ükshäälselt kinnitati, et M. Zinakov on hoolekogu koosolekute 

sekretär. 

3. Tööplaani koostamine 

Kuulati: N. Massalõgin pakkus välja, et järgmised hoolekogu koosolekud 

toimuvad 2024. a jaanuaris, aprill-mais ja septembris. Vastuväiteid ei ole. 

Otsustati:  

Jaanuaris on plaanis kuulata haridustehnoologi poolt leitud uurimistöö esitlust 

teemal mobiiltelefonide kasutamine lastel ja arutada probleeme seoses 

mobiiltelefonide kasutamisega õpilastel koolis. Samuti mõelda, kas teeme 

ettepaneku kodukorra muutmiseks.  

Arutada hindamise kriteeriumid kooliaasta lõpus, et vaadata tulemusi õpilastel 

peale esimest aasta, kus lisandusid aineid eesti keeles (seoses e.k.õppele 

üleminekuga).  

Aprill-mais – palgakorralduse eeskirjade ülevaatamine. Samuti vaadata 

hindmise/küsitluse tulemusi (e.k.õppele üleminek).  

September – eelarve arutamine.   

 

4. Söökla probleemid validaatoriga 

Kuulati: J. Frunze rääkis, et 7. kl vanematelt tuli info, et lapsed hilinevad tundi, 

sest ei jõudnud süüa, kuna järjekord oli pikk.  

Otsustati: Validaatoris registreerumine võtab vaid hetk aega, mistõttu 

validaatoriga probleemi ei ole. Probleem pigem selles, et lapsed istuvad 

telefonis ja säävad ja valivad toitu aeglaselt.  

S. Troitskii pakkus välja idee, et võiks uurida digitaalse õpilaspileti võimalus – 

kuna õpilased kannavad alati telefoni kaasas, siis validerimine oleks tõhusam, 

vähem oleks olukordi, kus õpilane unustas oma õpilaspileti koju. L. Kaplinski 

arvas, et seda võimalust peaks uurima, kuigi tõdes, et praegu linnas seda 

võimalust ei ole. 
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5. Hoolekogu kooli ühise emaili kasutusele võtmine 

Kuulati: N. Massalõgin tuli välja ideega, et peaks looma hoolekogu ühise emaili 

aadressi, kuhu lastevanemad saaksid pöörduda oma ideede ja muredega.  

Otsustati: AP kooli kodulehele Hoolekogu alamlehele avaldada avalik 

hoolekogu email.  

6. Kohapeal algatatud teemad 

Kuulati:  

A. Braziulene, et on tulnud tagasiside ministeeriumi järelvalve spetsialistilt 

kooli uuendatud õppekava kohta. 

Otsustati:  

Linki täiendatud õppekava dokumendile saadetakse 09.11.2023 tutvumiseks e-

mailitsi hoolekogu liikmetele edasi.  Hoolekogu saab esitada ettepanekuid ja 

märkusi kuni 19.11.2023 (k.a). 

 

Kuulati:  

A. Braziulene tõstatas probleemi nutiseadmete kasutamisega õpilastel koolis.  

Otsusti:  

Arutame järgmisel hoolekogukoosolel jaanuaris.  

 

Kuulati:  

L. Kaplinski: Kuidas saada tagasisidet e.k. õppele ülemineku kohta? 

Otsusti:  

Arutame järgmisel hoolekogukoosolel jaanuaris kuidas oleks võimalik saada 

tagasiside ja hindamise aasta lõpus. Samuti arutame võimaluse hoolekogul 

osaleda /vaadata tunde koolis. 
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Kuulati:  

L. Kaplinski: Kas pommiähvardus tuli nii neljapäeval kui reedel? 

A. Braziulene: Tuli küll, telegrami rakenduse kaudu. Suhtlesin laste ja 

vanematega, tegime kõike võimalikku et inimesi maha rahustada. 

L. Kaplinski: Selliste küberrünnakute puhul peab kaalukalt läbi mõtlema 

kommunikatsiooni. 

 

Kuulati 

J. Frunze: Mis on vanemate esindajate roll – kas peame ise andma tagasisidet 

vanematele? 

N. Massalõgin: Lastevanemad saavad lugeda koosolekute protokolli 

kokkuvõtval kujul kooli koduleheküljel. Hoolekogu esinduslik õigus on ainult 

esimehel, tema puudumisel on aseesimehel.  

 

 

 

 

 


